
 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Hoppas vi blir ännu fler nästa gång och att vi har samma tur med vädret som föregående år. 

Vid knapparna och kameran Thorbjörn 


